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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

W Telekomunikacji Kolejowej prowadzona jest ci¹g³a redukcja zatrudnienia. Przygotowane przez za-
rz¹d spó³ki projekty zmian organizacyjnych maj¹ na celu uzasadnienie tych redukcji. Brakuje jedno-
znacznej koncepcji rozwoju firmy uwzglêdniaj¹cej realia rynkowe.

Prezentowane przez zarz¹d spó³ki plany zmierzaj¹ do rewolucyjnego zburzenia istniej¹cych struktur
i eksperymentalnego budowania na gruzach nowej organizacji. Tymczasem w opinii wielu zaintereso-
wanych, i to ¿ywotnie zainteresowanych przysz³oœci¹ spó³ki pracowników najni¿szego i œredniego szcze-
bla, olbrzymie rezerwy kryj¹ siê w obecnej strukturze, do której nale¿y jedynie podejœæ z rozs¹dkiem,
upraszczaj¹c procedury decyzyjne i deleguj¹c czêœæ uprawnieñ w dó³. Wystarczy, ¿e zarz¹d spó³ki prze-
ka¿e zak³adom czêœæ obecnie kurczowo zatrzymywanych kompetencji, aby poprawiæ efektywnoœæ gospo-
darowania.

Brak wizji przysz³oœci Telekomunikacji Kolejowej w po³¹czeniu z obiektywnymi, niekorzystnymi
zmianami na rynku prowadzi do zagro¿enia stabilnoœci finansowej spó³ki. Zamiast szukaæ lekarstwa
usuwaj¹cego zauwa¿one oznaki choroby, zarz¹d spó³ki, w opinii licznych obserwatorów, zmierza raczej
do przygotowania firmy do podzia³u. Kierownictwo przedsiêbiorstwa nie potrafi przedstawiæ opinii pub-
licznej i œrodowiskom profesjonalnym wizji przysz³oœci tej firmy. Tymczasem Telekomunikacja Kolejowa
jest sukcesorem sprawnej struktury kolejowej ³¹cznoœci, z d³ug¹ tradycj¹ dobrej pracy i du¿ym dorob-
kiem w zakresie kierowania wielkim organizmem gospodarczym, jakim by³y nie tak dawno Polskie Kole-
je Pañstwowe. Zamiast nadawaæ kolejno wydzielanym z PKP czêœciom nowe, nowoczesne oblicze,
prowadzi siê do ich redukcji i za³amania. Wœród firm kolejowych, które po wyjœciu z PKP znalaz³y siê na
równi pochy³ej, jest obecnie równie¿ Telekomunikacja Kolejowa. Nie mo¿emy siê na to zgodziæ.

Panie Ministrze, proszê o pochylenie siê nad problemem tej spó³ki, wys³uchanie ¿ywotnie zaintereso-
wanych jej przysz³oœci¹ œrodowisk kolejarskich, zbadanie dzia³alnoœci zarz¹du i spowodowanie, aby po-
stêpowanie szefów firmy skierowaæ na w³aœciwe, nomen omen, tory.

Bardzo proszê o informacjê, jakie kroki pan minister podj¹³ w tej sprawie.




